
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Datum: 11 december 2023  
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller(s) van de vragen:  
Bianca Boonstra, Paul Zantman, Jan Jumelet  

Politieke partij: WIJ LSL  
 
Onderwerp: 
ULC A 12 in relatie tot de Chrysantenweg en de Hoefweg 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
Vraag / vragen: (Hebben betrekking op het gedeelte Hoefweg 165-183)  
 
1: Waarom is er voor gekozen om de Chrysantenweg niet te betrekken bij de 
inrichting van de ULC A 12? Is een integrale aanpak van dit gebied mogelijk, om 
de verkeersstroom van vrachtverkeer in de juiste banen te leiden?  
 
2: Wat wordt er gedaan om vrachtverkeer wat de Hoefweg als sluipverkeersroute 
gebruikt -  in plaats van via de N 209 -  tegen te gaan? 
 
3: Hoe kunnen we de veiligheid van – met name scholieren – en ander langzaam 
verkeer verbeteren op dit gedeelte van de Hoefweg?  
 
4: Is het mogelijk om een knip te maken in de Hoefweg, zodat het vrachtverkeer 
vanuit de Chrysantenweg richting de N 209 wordt geleid? (U kunt daarbij denken 
aan een drempelgeleiding zoals er op de Jan van der Heijdenstraat ligt, die het 
vrachtverkeer over de Groene Loper leidt)  
 
5: Is er het recht van overpad bedongen bij Next Level, met het oog op een 
verdere integrale - veilige ontwikkeling van de rest van het gebied in de 
Klappolder? 
 
6: Is er  het recht van overpad bedongen bij Next Level, met het oog op een 
verdere integrale - veilige ontwikkeling van de rest van het gebied in de 
Klappolder? 
 
Toelichting: 
 
Zoals misschien bij u bekend is de Hoefweg vanaf de Jan van der Heijdenstraat 
tot aan de Chrysantenweg verboden voor vrachtverkeer. Het gedeelte vanaf 
Hoefweg no 45 tot en met no 159 is wel bereikbaar voor vrachtvervoer wat dient 
als bestemmingsverkeer. 
 
Dit geldt echter niet voor het gedeelte Hoefweg aan de andere zijde van de 



Heulslootweg, waar de woningen met de huisnummers 165 tot en met 183 aan te 
vinden zijn. Dit gedeelte heeft een totaalverbod voor vrachtwagens.  
 
Conclusie is wel, dat niemand zich hieraan houdt – dat heb ik met eigen ogen 
kunnen zien vandaag. 
 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
 (art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 
 


